

The Theatre Practice Casting Call: Four Horse Road 2023

2023 will be an exciting year for The Theatre Practice (Practice), as we bring back the promenade theatre production *Four Horse Road* in the latter half of the year.

Practice is looking to cast two characters:

- (a) A Ceylonese lawyer, in his 40s
- (b) A British wife, in her 20s

If you want to be a part of our journey in exploring new frontiers in the arts, we would like to meet you!

Please send your CV (with a short biography) and a clear and recent headshot by **23 December 2022 (Friday), 6pm** to audition@practice.org.sg. Please note that only shortlisted candidates will be notified.



实践剧场演员招募：2023《四马路》

实践剧场著名的流动式剧场作品《四马路》，即将在2023下半年重新与观众朋友见面！

招募角色：

- (1) 律师：男性，40几岁，斯里兰卡人
- (2) 律师太太：女性，20几岁，英国人

诚挚邀请你与我们一同踏上全新的艺术探索之旅！

请于**2022年12月23日（星期五）6pm**前，将你的履历（包含个人简短介绍）和一张清晰近照寄至 audition@practice.org.sg。特别留意，只有入围者会收到面试通知。

